

世民律師事務所 SHIMIN LAW OFFICES

上海市世民律师事务所合伙人廖勇律师、王佳颖律师 出席第33届环太平洋律师协会(IPBA)芝加哥年度会议

2025年4月23日至26日,环太平洋律师协会(the Inter-Pacific Bar Association,IPBA)第33届年度会议(IPBA Annual Meeting and Conference Chicago 2025)在美国芝加哥举办。作为国际上极具影响力的国际法律盛会,本次会议以"巨变中的世界:变革中的商业与法律"(Transformation Everywhere All at Once: Business and Law in a Changing World)为主题,汇聚全球50余个国家和地区的近千名法律界精英参会。

会议期间,廖勇律师、王佳颖律师与来自美、日、欧洲、东盟等国家和地区的律师同行展开深度交流,通过专题研讨与对话,共同探讨不断变化的商业环境中法律实践的最新发展。此次深度参与不仅彰显本所在涉外法律服务领域的专业实力,也为后续开展跨境协同法律服务提供坚实基础。

关于环太平洋律师协会 (IPBA)

环太平洋律师协会(Inter-Pacific Bar Association,IPBA)成立于 1991 年,是由在亚太地区执业或深耕该区域业务的商事律师组成的国际性专业组织。目前协会会员覆盖全球 65 个法域,注册会员 1,600 余名。IPBA 年度会议作为旗舰活动,每年汇聚数十个法域的法律专业人士,聚焦前沿法律、商业及政策议题,持续获得全球法律界的关注。

Partners Liao Yong and Wang Jiaying of Shimin Law Offices Attend the 33rd Annual Conference of the Inter-Pacific Bar Association (IPBA) in Chicago

The 33rd Annual Conference of the Inter-Pacific Bar Association (IPBA) - "IPBA Annual Meeting and Conference Chicago 2025" - was held in Chicago, USA, from April 23 to 26, 2025. As one of the world's most influential international legal gatherings, the conference brought together nearly 1,000 legal professionals from over 50 countries and regions under the theme "Transformation Everywhere All at Once: Business and Law in a Changing World."

During the event, Partners Liao Yong and Wang Jiaying of Shimin Law Offices engaged in in-depth exchanges with legal professionals from the United States, Japan, Europe, ASEAN, and other jurisdictions. Through specialized seminars and interactive dialogues, they explored and discussed developments of legal practice in the constantly changing business environment. Their active participation showcased the firm's expertise in cross-border legal services and laid a solid foundation for future international collaboration.

About the Inter-Pacific Bar Association (IPBA)

Founded in 1991, the Inter-Pacific Bar Association (IPBA) is an international association of business and commercial lawyers who live in, or otherwise have a strong interest in, the Asia-Pacific Region. It currently has over 1,600 members from over 65 jurisdictions worldwide. The IPBA Annual Conference is its principal activity, inviting legal professionals from dozens of jurisdictions each year to discuss cutting-edge legal, business and policy issues and attracting wide attention from the global legal community.

